

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

1. Կ. Նիկոլսկի. Սպեկտրալ սինթեզ և կշռային ապրոքսիմացիայի խնդիրը եզրի մոտ անող անալիտիկ ֆունկցիաների որոշ տարածություններում	345
4. Ա. Արզաբեյան. Գծային դիֆերենցիալ սիստեմի մեկ ասիմպտոտիկ ձևափոխություն Վ. Ա. Լևակելով. Ռ. Ռ. Վառչամով. Ռեկուրենտ պարբերական հաջորդականությունների հանրահաշվական կառուցվածքի ուսումնասիրության շուրջը	368
Ա. Գ. Մարկոսյան. Պարզ ցիկլերի դեկարտյան արտադրյալի ներքին կայունության թվի մասին	379
Հ. Ս. Միխայիլյան. Սիլովյան LQ-բազաների մասին	386
Կ. Ի. Օսկոլով, Ս. Ա. Տելտակովսկի. Պ. Լ. Ուլյանովի պատկանող անընդհատության ին- տեգրալ մոդուլի գնահատականների մասին	393
Վ. Վ. Ոսկանյան. Օղակաձև անալիտիկ ֆունկցիաների Բանախի տարածությունների տե- ստության մի էքստրեմալ խնդրի մասին	406
	412

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Н. К. Никольский. Спектральный синтез и задача весовой аппроксимации в некоторых пространствах аналитических функций, растущих около гра- ницы	345
К. А. Абиарян. Одно асимптотическое преобразование линейной дифференци- альной системы	368
В. А. Аракелов, Р. Р. Варшамов. К исследованию алгебраической структуры периодических рекуррентных последовательностей	379
А. Г. Маркосян. О числе внутренней устойчивости декартова произведения простых циклов	386
Г. С. Микаелян. О силовских LQ-базах групп	393
К. И. Осколкин, С. А. Теляковский. К оценкам П. А. Ульянова для интег- ральных модулей непрерывности	406
В. В. Восканян. Об одной экстремальной задаче в теории банаховых прост- ранств аналитических в кольце функций	412

C O N T E N T S

N. K. Nikolsky. Spectral syntesis and weighted approximation in some spaces of analytic functions	345
K. A. Abgarian. One asymptotic transformation of linear differential system	368
V. A. Arakelov, R. R. Varshamov. On the research of algebraic structure of pe- riodical recurrent sequencies	379
A. G. Markosian. On number of internal stability of cycles of Cartesian factors G. S. Mikaelian. On Silov LQ-bases of groups	386
K. I. Oskolkov, S. A. Teltakovskl. On the P. L. Ul'janov's estimates of the integral moduli of continuity	393
V. V. Voskanian. On an extremal problem in the Banach space of analytical in an annulus functions	406
	412